

## **FACSIMILE MESSAGE**

General Manager **ATTN** 

Tuesday 6<sup>th</sup> October 2015 **DATE** 

**SUBJECT New Services Online** 

Dear Valued Customers,

عملاؤنا الكرام،

e-services to facilitate your business, we are pleased to inform you that we are launching the following two new services on Dubai Trade from 20<sup>th</sup> October 2015:

في إطار جهودنا المتواصلة لتطوير الخدمات الإلكترونية In our continuous efforts to enhance our المقدمة للعملاء لتسهيل ممارسة الأعمال، يسرنا الإعلان عن اطلاق الخدمات التالية عبر بوابة دبي التجاربة اعتبارا من 20 أكتوبر 2015 :

- 1- Company Representative Card with long term validity. Companies can obtain new or renew their current cards for 2 or 3 years instead of yearly validity.
- 1- بطاقة المندوب: ستوفر جافزا ميزة إصدار وتجديد بطاقة المندوب لمدة سنتين او ثلاث سنوات حسب احتياجاتكم.
- 2- Employee Status Report. Companies will be able to apply for the service provided by the General Directorate for Residency and Foreign Affairs (GDRFA) through Dubai Trade directly and the report will be delivered to the company by Zajel courier.
- 2- تقرير وضعية الموظف: يمكنكم الآن الحصول على تقرير وضعية الموظف من الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب عبر بوابة دبى التجاربة مباشرة و سيتم توصيل المستندات المنجزة عبر شركة (زاجل).

For any further clarifications or information please contact Jafza Call Centre at 800-JAFZA (800-52392).

لمزيد من التفاصيل والمعلومات يرجى التواصل مع مركز الاتصال على الرقم 800Jafza (800-52392)

Website: www.jafza.ae e-mail: customerservice@jafza.ae